
 

 

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 
Skole: Blicherskolen 
Mødested: Personalerummet 
Mødedato: 24-01-2024 kl. 16.30-18.30 
 
 
Mødedeltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: 
 
Niels Christian Risgaard Jacobsen 
Mette Vammen Fleron (afbud) 
Steffen Kjøge Christensen (afbud) 
Søren Frost Staal 
Mette Damm Kaspersen Kirk 
Thomas August Kühl-Rasmussen 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
 
Morten Edelgaard Sønderholm 
Lars Scheel Andersen 
 
Elevrådsrepræsentant: 
 
Lucas Emil Getachew Møller, 6A (afbud) 
Mathilde Villadsen Wandahl, 6B (afbud) 
Celina Bech Kondrup, 9B (afbud) 
 
Ledelsesrepræsentanter: 
 
Grethe Mortensen 
Pia Moltzen 
Majken Høgh 
 
 
 

1. Opfølgning på sidste møde: Niels fortæller, at han hører gode fortællinger om 
overbygningen fra forældre på skolen.  
 

2. Forslag til revidering af antimobbestrategi (bilag): 
Der har været et særligt fokus på antimobbestrategier på alle folkeskoler i Randers efter 
sagen på Rismølleskolen. Grethe har udarbejdet et udkast efter de retningslier, som var 



 

 

sat op fra    forvaltningen if. at sikre en ensartethed på skolerne i Randers, med 
tilpasning til de enkelte skoler.     
  
Et bestyrelsesmedlem har oplevet, hvordan arbejdet med materialet “Fri for mobberi” 
har haft en positiv effekt på hans børns trivsel. Materialet benyttes særligt i 
indskolingen. “Dit liv på nettet”, der er rettet mod 4., 6, 8. klasse benyttes for at imødegå 
de udfordringer, som børn og unges færden på de sociale medier kan have, hvis de ikke 
benyttes konstruktivt. 
 
I 6. klasse er der også “Social pejling”, hvor der kommer eksterne foredragsholdere. 
 

3. Forslag fra bestyrelsen om at tage fokus på forældreinddragelsesaspektet på 
kommende forældremøder. Det er blevet pointeret fra forvaltningen, at 
antimobbestrategien netop har en styrke i forældreperspektivet. 
Drøftelse af, hvad en handleplan er og hvem den implicerer.  
Grethe undersøger, om der skal være et link til en handleplan eller om det lovmæssigt 
må fjernes.  

 
4. Fyraftensmøder den 31. januar og 20. marts 2024 

 
Fyraftensmødet d. 7/12 blev aflyst, da foredragsholderen var syg. D. 31/1 er datoen fra 
det oprindelige 2. møde - og er nu datoen for d. 1. møde.   
 
Deltagelse:  31/1 Søren og Mette Vammen. 
 
20/3 Thomas 
 

5. 3.D Forslag fra Søren ift. 3D-printer: 
 
Søren har på forhånd haft en samtale med Laila Utoft fra udskolingen ift. modeller, da 
hun er på uddannelse ift. teknologiforståelse og makerspace. Laila har undersøgt ift. 
krav til IT. Det er plug-and-play. 
 
For skoler kan en MakerBot 3D-printer forbedre og udvikle elevernes kundskaber 
i  naturvidenskab, teknik, konstruktion, kunst, matematik og design. Der er flere gratis 
programmer ift. at designe det, der skal printes.  
 
Pris 2500 kr. for en printer 200 kr. for 1 kg. Materialet til print er bæredygtigt - det - 
kommer fra spildproduktionen fra sukkerroer.  
 
Søren har samlet et materiale, som han udleverer til GM.  
 
Thomas er også interesseret i at være en del af implementeringen.  
 



 

 

Willumfonden har givet midler til området. Vi ser på at koordinere indsatsen.  
 

6. Orientering fra: 
 

- Skolen:  
 
Vi havde en god december med mange forskellige indsatser og en god afslutning før 
jul. 
 
Efter jul begyndte skolegangen med en snestorm. Den var varslet og skolechefen var 
ind over ift. udmeldingen. Efterfølgende kom der en ny varsel om snestorm. Vi har 
forsøgt at informere bedst muligt undervejs. Bestyrelsen anerkender kommunikationen. 
Store Læsedag blev rykket en uge for at den ikke blev forpurret.  
I den næste periode kommer der 3 skolefester. Afdeling 3 er d. 25/1 - opmærksomhed 
på, at det er denne dato, der er uddannelsesaften for 10. klasse.  
 
Uge 6 er en alternativ uge med mange forskellige tiltag på de forskellige årgange.  
Vi har et stillingsopslag på en børnehaveklasseleder.  
 

- SFO: 
 
Der kommer 36 børn til førskolen d. 1.3. Børnene kommer fra 6 forskellige børnehaver. 
Der er lagt krav ned ift. minimumsnormering, 1 personale pr. 6 børn. Der kommer 2 
personaler med fra børnehaverne.  
 
Der er kommet et nyt legestativ, som er et hit. 
 

- Elevrådet: 
 
Morten orienterer. I afdeling 3 er der stort fokus på den kommende skolefest. Særligt ift. 
ekstra aktiviteter; elevrådet har lånt sumodragter og “conespil”. Der kommer 2 ekstra 
rum i spil. Herudover er der fællesspisning som optakt. Årets tema er “kom som en 
karakter", f.eks. spil, film osv. Der er diskotek, bod osv. 
 
Dagen efter er almen skoledag for de elever, der gerne vil det, og derudover er der 
“aktiver din teenager”, hvor donationer går til "Hospitalsklovnene". 
Minimumsdonationen er kr. 20. 

 
7. Skolerådet: 

 
Ikke noget nyt siden sidst, men nyt møde d. 5.2.  
 

8. Punkter til næste møde d. 11. marts: 
 



 

 

Nye medlemmer til skolebestyrelsen. Niels anmoder om at udtræde som formand efter 
næste møde. Vi mangler derfor en formand, 2 suppleanter og 2 medlemmer. 
 

9. Eventuelt: Intet. 
 


